
4. 清潔與保養
1. 清洗時需先將杯蓋組拆開，請用溫和清潔劑徹底清洗燜燒杯和
   杯蓋組。
2. 沖洗後需擦乾水分，在完全拆開的狀態下晾乾，再重新組裝。
3. 燜燒壺不可放進洗碗機清洗。
4. 要去除頑固污漬，可將兩茶匙蘇打粉與溫水混合在燜燒壺裏，
   靜置一小時，再徹底沖洗。

5. 產品規格
型號

產品尺寸

包裝尺寸

淨重

總重

容量

可承受溫度範圍

VFJ-250

(H)168 (W)93 (D)93 mm

(H)176 (W)95 (D)95 mm

382 g

480 g

500 ml

0-100°C

1. 請把本產品放在嬰幼兒接觸不到的地方，切勿讓嬰幼兒
   玩耍或使用。
2. 切勿靠近煮食爐、暖爐等火源或高溫處。
3. 請勿自行改造或拆開修理本產品，以免造成損壞或產生
   危險。
4. 本產品用於食物保溫及保冷，請勿用於其他用途。
5. 請勿把本產品長時間放在陽光直射的地方。
6. 使用時請確保蓋子擰緊，以免造成食物外漏及燙傷。
7. 裝入食物時，請注意不要搖晃燜燒杯，以免造成燙傷。
8. 請在裝上杯蓋組的情況下使用。
9. 燜燒杯切勿裝得太滿，以免溢出。
10. 內容可能很熱，請小心使用。
11. 請勿將燜燒杯橫放，以免造成食物外漏。
12. 使用時必須組裝中柱墊圈。
13. 食物請儘速食用，並請一次食用完畢，以免食物變質。
14. 請勿撕下燜燒杯外側底部的貼紙，以免造成生銹、穿孔
     等損壞。
15. 如欲放入乳製品或冷湯，請事先加熱處理再裝入燜燒杯。
16. 燜燒杯不可放進洗碗機、微波爐或冰箱中。
17. 請勿放入以下物品︰乾冰、碳酸飲料、果汁、生食。
18. 請避免長時間保溫或保冷，使用後立即清洗乾淨所有配
     件。
19. 如外出時無法徹底清潔，仍需用水沖洗燜燒杯內腔，
     以免造成腐壞、生銹或性能下降。
20. 為延長產品壽命，請避免劇烈撞擊和摔落。
21. 請勿將其他瓶罐放入燜燒杯中。
22. 當搖動產品時，會聽到「沙沙」聲，屬正常現象。
23. 切勿把未煮的生肉或海產放入燜燒杯烹煮。

2. 注意事項
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1. 擰開取下燜燒杯上蓋,
     擰開上掩蓋。

2. 注入熱水(冷水)，關蓋預熱
   (預冷)數分鐘，再把水倒掉。

3. 把食物放進燜燒杯時，注意不要
   裝得太滿，請勿超過下圖位置。
   裝入過量材料，關蓋時會造成溢
   出。

4. 蓋上杯蓋組擰緊，確保沒有外漏。

注意︰
1. 建議在使用前加入熱水(冷水)，預熱(預冷)燜燒杯，以提升保溫效果。
2. 為防止溢出和洩漏，使用前請確保中栓墊圈已正確組裝並擰緊蓋子。
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1. 將杯蓋組從燜燒杯取下。

1. 組裝中栓墊圈。
   中栓墊圈的凹處對準杯蓋中栓
   的凸處，沿着周圍壓入組裝。
*  請注意墊圈切勿上下顛倒。

2. 取下中栓墊圈。

2. 關上上蓋並擰緊，將上掩
   蓋擰緊。

杯蓋組的拆卸方法

杯蓋組的組裝方法

3. 使用方法
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摺疊匙羹

1. 產品結構



2. Notice Before Use
1. Keep out of reach of infants and young children. Do not let infants and young
    children play or use this product.
2. Do not place near fire sources such as cooking stoves, stoves, or high 
    temperatures.
3. Do not modify, disassemble, or repair the product yourself to avoid damage
    or danger.
4. This product is used for food insulation and cold preservation. Do not use it 
    for other purposes.
5. Do not leave it in direct sunlight for long periods of time.
6. Please ensure that the cover is screwed on tightly during use to avoid food 
    leakage and burns.
7. When using with food, please note do not shake the product to avoid spillage 
    and burns.
8. Please use it with the lid set assembled.
9. Do not overfill the product to avoid spillage.
10. The contents may be very hot, please use it carefully.
11. Do not place the product on its side to avoid food leakage.
12. The stopper gasket must be assembled during use.
13. Please eat the food as soon as possible, and please eat it once to avoid 
       spoilage.
14. Do not remove the sticker on the bottom of the product to avoid rust or
       damage.
15. If you want to put in dairy products or cold soup, please preheat the food 
       beforehand to avoid spoilage
16. The product should not be placed in a dishwasher, microwave or refrigerator.
17. Do not put the following items: dry ice, carbonated drinks, juice, or raw food.
18. Please avoid long-term insulation or cold preservation, and clean all 
       accessories immediately after use.
19. If it cannot be thoroughly cleaned after use, rinse the inside of the product 
       with water to keep clean.  It will and rust and performance degradation.
20. To prolong product life, avoid impact and dropping on the floor.
21. Do not put other containers in the product.
22. When shaking the product, you will hear a sand like sound, which is normal.
23. Do not cook uncooked raw meat or seafood in the product.

1. Disassemble the lid set before cleaning. Thoroughly clean the product and
    lid set with a mild detergent.
2. Dry with a cloth after rinsing, dry when disassembled then reassemble.
3. The product should not be placed in the dishwasher for cleaning.
4. To remove stubborn stains, mix two teaspoons of baking soda with warm 
    water and pour in food jar, let sit for one hour, and rinse thoroughly.

4. Cleaning and Maintenance

5. Specifications
Model
Dimensions
Packing Dimensions
Net Weight
Gross Weight
Capacity
Temperature Range

VFJ-250
(H)168 (W)93 (D)93 mm
(H)176 (W)95 (D)95 mm
382 g
480 g
500 ml
0-100°C

3. How to Use
1. Unscrew and remove the top lid
    of the product, unscrew top lid 
    cover.

2. Pour in hot water (cold water), cover and 
    preheat (pre-cool) for a few minutes, then 
    drain the water.

3. Put food or liquid in the product, be careful not 
    to overfill it. Do not exceed the position shown 
    below. Excess foods or liquids will cause spills 
    when closed.

4. Close the lid and tighten to ensure there are 
    no leaks.

2. Close the lid cover and tighten, 
     screw on top lid cover.

1. Remove the lid set from the
    product.

2. Remove the stopper gasket.

1. Assemble the stopper gasket.
    The slit of the stopper gasket is 
    aligned with the bumper of the lid.
* Please note that the stopper gasket 
    should not be turned upside down.

Note︰
1. It is recommended to add hot water (cold water) before use to preheat (pre-cool) the product to 
    enhance the insulation effect.
2. To prevent spillage and leakage, make sure the stopper gasket is properly assembled and attached 
    to the lid before use.

Lid Set Disassembly Method

Lid Set Assembly Method
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1. Product Overview
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